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猪舍氨气排放预测模型的研究现状

Research progress of models for predicting ammonia emission in swine 
houses
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中文摘要：

      该文就氨气对环境的影响和猪舍氨气排放机制进行了简要的叙述，详细综述了氨气排放的机理模型和基于不同因素建立的经验模

型。从中可以看出，国外对氨气排放的模型做了大量的研究，也取得了一定的研究成果，但是不同的研究结果有一定的差异。最后针对我

国的实际情况，对我国氨气排放需进一步研究的问题进行了探讨。

英文摘要：

      The effects on environment of ammonia is getting more and more seriously. according to the information of literatur

es, the author summarized the studies on the mechanism and predictable models for ammonia emissions.From the hiteratures,

itis ohverous that there are a hots of predicting models for ammonia emission developed abroad.And the model prediicting 

results have some differences finally, based on the condition in China, some issues for further study on ammonia emission 

were discussed.
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